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Két nappal azt követően, hogy a tájékoztatási eszközökben a polgárok a múlt hétfőn arról olvashattak, hogy a szabadkai befogadóközpontra 
nehezedő nyommás csökkentése érdekében Magyarkanizsára is telepítenek menekülteket, Lackó Róbert, az önkormányzat migránsügyi koor-
dinátora sajtótájékoztatón cáfolta a híreszteléseket. 

– Téves információról, szerintem egy szerencsétlen bakiról lehet szó. Az áttelepítés kapcsán  említett községek sorából ugyanis hiány-
zik Nagykikinda, ahol ugyan jó messze a várostól, de folyamatban van a befogadóközpont építése, a város azonban nem szerepel a listán, 
helyette ott van Magyarkanizsa neve, ahol viszont ezen a téren semmi sem történik. A másik dolog, ami megtéveszthette a lakosságot 
az a vásártéren folyó munkálatok kezdete, ami éppen a téves információ megjelenésével egy időben indult. A polgárok többsége okkal 
gondolhatta, hogy a tavaly októberig még migráns pihenőközpontként működő területet az idetelepítendő menekülteknek készítik elő. 
Ez pusztán véletlen egybeesés, a vásártéren ugyanis 7,5 millió dináros külföldi támogatásból épp a napokban kezdődött meg a felújítás. 
Új kerítést építünk, kimagasított utak készülnek a vásártér területén, rendezzük a megvilágítást és egy parkoló is készül ott, hogy tavasz-
szal méltón előkészített terület várja a jószág- és kirakodóvásárok kezdetét. Az önkormányzat napi szinten ellenőrzi, hány migráns van 
a horgosi határzónában, hány adag élelmiszercsomagot osztanak ki nekik, mozgásukra, viselkedésükre pedig nemzetközi támogatásból 
fi zetett emberek felügyelnek, ahogy a migránsok utáni takarításban is segédkeznek a Komunalac Kommunális Közvállalatnak és segítik 
a Vörökereszt aktivistáinak munkáját is. A határzónában lévő migránsok további sorsáról az önkormányzat nem dönthet, az köztársasági 
hatáskörbe tartozik – nyilatkozta a migránsügyi koordinátor. 

Magyarkanizsán már jó ideje, és most sincsenek illegális bevándorlók, betelepítettek pedig nem is lesznek, nyomatékosította a sajtótájékoz-
tató befejeztével Lackó Róbert.
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Önkormányzati sajtótájékoztató

Nem befogadóközpont épül, a vásárteret újítjuk!


